



Referat

Onsdag d. 7/11-18

Tilstede: Michael, Henriette, Camilla, og Chris

Fraværende: Søren

1. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde.
Godkendt.

2. Udvalg.

Vi sender en opdateret liste ud på fb gruppen, således at medlemmerne kan se hvilke grupper de er en del af, hvis de skulle have glemt dette ;-). Samt at vi opfordre medlemmer der ikke er del af et udvalg til at melde ind, såfremt de har lyst til at være med til at arbejde for at vi alle får en bedre klub.

3. Julefrokost.

Tilslutningen til årets julefrokost er så lav at vi vælger at flytte den. Vi laver en afstemning på fb hvor vi be'r medlemmerne om at melde ind hvilke dage de kan deltage. Vi flytter til d 19 eller 26 januar, alt efter hvilken dag der er flest der kan deltage.

Det bliver op til festudvalget hvordan en ny fest skal forløbe, men vi ligger op til en god og sjov aften/nat med god mad og drikke, i hyggelige omgivelser.

Der vil være et tilskud på 200kr. pr medlem der deltager, dog max 5000kr.

Derudover snakkede vi om at en af de store årsager til den lave tilslutning nok skyldes at vi og udvalget har været for langsomme til at komme med noget konkret samt at få åbnet op for tilmeldingen til årets julefrokost. Datoen har dog været kendt siden generalforsamlingen i april. Men vi har kunne konstatere at medlemmerne har været for usikre på om det blev til noget – Det må vi tage ved lære af i fremtiden!

4. Årets triatlet og fighter

Vi skal have nomineret årets triatleter og fightere. Det er medlemmerne der skal nominere årets fighter, og det skal gøres via klubbens mail adresse. Nomineringer der kommer via andre medier tages ikke med i betragtning. Michael laver et opslag til fb herom.

Vi har nomineret Sebastian Ebbelin, Mads Lars, og Lene Grøndal til årets triatlet, på baggrund af deres resultater i løbet af året. Michael laver en afstemning på klubmodul, og et opslag på fb herom.



5. Horsens Mini tri.

Chris har holdt et møde med den nye arbejdsgruppe for Horsens Minitri. Gruppen består af Helle Sørensen, Brian Hjelm, og Jesper Toft Møller Mikkelsen. Helle bliver udvalgs ansvarlig for gruppen, og hende der refererer tilbage til Chris og bestyrelsen. Det bliver også Helle der er ansvarlig for at projektplanen bliver overholdt, og der bliver taget hånd om de forskellige opgaver i rette tid.

Chris vil forsat være inde over hele projekt og hjælpe med den viden han oparbejder i 2018. Gruppen fik på mødet overdraget alt nødvendig viden samt en projektplan, så det skulle være lige til at gå til.

Men allerede nu ligger der nogle store opgaver der skal løses, og som gruppen allerede er godt i gang med.

Vi forventer at de kan åbne op for tilmelding ultimo december 2018

6. Kalender 2019

Vi har allerede nu sat dato på nogle af de ting vi ved der skal ske i 2019. Så vi allerede i januar kan uploade en ny kalender til fb, klubmodul og evt sende ud til alle medlemmer via mail.

Vi har snakket om at ændre lidt i cuppens datoer for at få flere til at deltage. Det betyder at vi vil afholde første afdeling allerede i februar, det bliver svømning. Løb rundt om søen vil blive 23 marts, i forbindelse med generalforsamlingen, hvor så klubben vil være vært for en let frokost.

3. afdeling vil blive påske enkeltstarten d. 18 april, her ligger der en opgave for cup udvalget i at finde en ny rute. Da Kalhave ruten desværre er blevet for farlig, efter den nye motervejs tilkørsel er kommet til.

- a. General forsamling 23 marts
- b. Cup start februar
- c. Træningslejr 11-14 april
- d. Julefrokost 30/11

7. Generalforsamling 2019

Generalforsamlingen vil blive afholdt lørdag d. 23 marts 2019, uildbart efter vi har afholdt 2. afdeling af cuppen. Vi vil som tidligere være vært for en let frokost, for alle tilmeldte. Camilla og Søren er på valg. Hverken Camilla eller Søren ønsker genvalg. Så allerede nu ligger der et arbejde i at finde nye medlemmer der ønsker at deltage i bestyrelsesarbejdet. Så allerede nu må i gerne begynde at gøre jer overvejelser for om det kunne være noget for jer.



8. Næste Bestyrelsesmøde.

Vil blive afholdt 6. februar 2019

9. Evt.

Camilla oplyser at vi pt. Har et overskud på 10.000kr. i årets regnskab, hvilket må siges at være meget tilfredsstillende efter at kontingentet blev sænket markant. Dog skal det siges at der mangler at blive betalt et par små ting og der er aftalt et tilskud til julefrokost på op til 5000kr.

Derudover er der et overskud på driftskontoen for Horsens minitri på 8000kr. som venter på at blive overført til klubbens konto ved års skiftet. Så alt i alt ser det meget positivt ud.

Vi har snakket med Niels Frede om vores sponsor aftale med Nybolig Horsens, og der arbejdes på en ny og bedre aftale for begge parter. Vi håber at kunne melde mere ud herom inden 1 januar 2019.